

MS. Disclosures & Compliance Dep
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
سوق أبوظبي للأوراق المالية

**Subject: Results of RAK Properties
Board of Directors Meeting NO (1/2026)**

**الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة
رأس الخيمة العقارية رقم (1/2026)**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the above subject, please be advised that the Board of Directors of RAK Properties convened on Thursday, 05/02/2026, at 1:00 p.m., at Anantara Resort – Mina Al Arab, Ras Al Khaimah, during which the following resolutions were approved:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة رأس الخيمة العقارية قد اجتمع يوم الخميس الموافق 05/02/2026 في تمام الساعة الواحدة ظهراً بمنتجع أنانتارا - ميناء العرب برأس الخيمة، حيث تم اعتماد القرارات التالية:

1. Approved the audited consolidated financial statements for the year ended 31 December 2025.
2. Invitation to the Company's shareholders to convene the Annual General Meeting on Sunday, 8 March 2026, subject to obtaining the approval of the Securities and Commodities Authority.
3. Recommending to the AGM not to distribute a dividend for the financial year ended December 31, 2025.
4. The Board further deliberated on other administrative matters.

1. اعتماد البيانات المالية الموحدة والمدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
2. توجيه الدعوة إلى مساهمي الشركة لعقد اجتماع الجمعية العمومية السنوية يوم الأحد الموافق 8 مارس 2026، وذلك بعد الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.
3. رفع مقترح للجمعية العمومية بعدم توزيع أرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
4. كما تداول المجلس بعض الأمور الإدارية الأخرى.

Best Regard,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام ،،،



ماجد عبدالله

أمين سر مجلس الإدارة
Maged Abdullah
Board Secretary

نسخة إلى السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين